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Beantwoording technische vragen 

Vergadering   Commissievergadering  Datum 11-sep-23 

Vragensteller   Dick van Gelder, ChristenUnie 

Agendapunt/onderwerp Gebiedsscan platteland en startnotitie vervolg 

Eenheid   Ruimtelijke Ontwikkeling 

Contactpersoon  M. Gorter 

Contactgegevens  m.gorter@dalfsen.nl 

      

 
 

 

1. Groei aantal personen buitengebied lijkt vanaf 2021 ineens fors toe te nemen. Is daar 

een specifieke reden voor? Heeft dit o.a. te maken met beleid KGO? 

Een precieze verklaring hebben wij hier niet voor. Het is bijvoorbeeld niet zo dat er de jaren voor 

2021 een piek in het aantal KGO/rood voor rood plannen zijn geweest die in 2021 in gebruik zijn 

genomen. Wij verwachten dus niet dat de toename daardoor te verklaren is. Een deel van de 

verklaring kan liggen in het feit dat we in 2021 met een toestroom van Oekraïense vluchtelingen te 

maken hebben gehad, die ook gehuisvest zijn in het buitengebied op camping Het Tolhuis.  

2. Nog geen kwart van agrariërs heeft enquête ingevuld, merendeel ook nog eens de jongeren. Zijn 

er dan wel goede conclusies te trekken? Weten we nu echt hoe het met de agrariërs in onze 

gemeente zit? 

Met conclusies trekken uit enquêtes moet altijd voorzichtig omgegaan worden. Deze disclaimer 

wordt ook in de gebiedsscan gemaakt. Het geeft een beeld van hoe jonge agrariërs die waarschijnlijk 

door willen gaan met hen bedrijf, in de wedstrijd zitten. De precieze situatie en toekomstplannen zal 

natuurlijk per bedrijf verschillen. De gebiedsscan is bedoeld om een eerste beeld te geven van deze 

situatie en voornamelijk data en cijfers boven tafel te krijgen en te verzamelen. Het vervolgproces 

moet erop geënt zijn hier dieper op in te gaan en niet alleen agrariërs, maar ook bewoners, 

gebruikers en andere ondernemers de kans te geven hier iets van te vinden.  

 


